
До проф. Христо Христов – кмет на община Шумен 

До г-жа Ася Аспарухова – Председател на Общински съвет Шумен 

 

Питане 

от Янко Янков – общински съветник 

Относно: Условията за паркиране около Спортен комплекс „Плиска” и състоянието на 
пътната инфраструктура в района 

Уважаеми проф. Христов, 

На основание чл. 33, ал.(1), т. 4 от ЗМСМА и във връзка с постъпили до мен сигнали 
и оплаквания от граждани, в качеството си на общински съветник при Общински съвет 
Шумен, отправям питане по следните въпроси: 

1. Чия собственост е терена находящ се северно от основната сграда на СК Плиска, 
и по конктерно уширенито срещу входа на залата по борба и ММА? 

2. Чия собственост е имота на бившата ветериарна клиника, която разполага с 
голям двор? 

3. Може ли този двор или части от него, както и терена опоменат във въпрос (1) да 
се използват за изграждането на паркинг, който да обслужва СК Плиска, 
откритите футболни игрища зад комплекса и по този начин да бъде разрешен 
трайно проблема с паркирането в района и да бъде осигурена безопасност на 
движението на пешеходци и превозни средства? 
 

Питането е породено от факта, че СК Плиска не разполага с достатъчно голям 
обособен паркинг за обслужване на спортуващите и работещи в комплекса. Поради 
този факт споменатата от мен зона по-горе във въпроса (1) се използва като такъв 
без да е подходяща за целта. При лошо време и валежи, настилката от земна маса и 
чакъл се разкалва и тази мръсотия се вкарва в спортните зали. При по-големи 
спортни събития в СК Плиска зрителите изпълват тази зона и паркират и по 
тротоарите водещи към комплекса. Това затруднява нормалното придвижване на 
спортуващите към залите по вид спорт и създава опасности на движението. 

Моля на основание чл. 33 от ЗМСМА да получа писмен отговор на отправените 
от мен въпроси. 

 

15.01.2023 г.     С уважение: 

гр. Шумен       / Янко Янков / 


